

Document Symbol: T/18

Best copy available

United Nations

TRUSTEESHIP

Nations Unies UNRESTRICTED

T/18
2 April 1947
TUTELLE
ENGLISH/FRENCH

AGENDA FOR THE EIGHTH AND NINTH MEETINGS OF THE FIRST SESSION OF THE TRUSTEESHIP COUNCIL TO BE HELD IN THE ECONOMIC AND SOCIAL COUNCIL CHAMBER, LAKE SUCCESS
3 APRIL 1947, AT 10:15 A.M. AND 2:30 P.M. RESPECTIVELY

1. Continuation of Consideration of Item 7 on the Agenda:

Adoption of the provisional rules of procedure of the Trusteeship Council in accordance with Article 90 of the Charter. (Documents T/1, T/4, and T/4/Corr.1).

Procedure regarding petitions (Section XIV, Rules 41 to 45) inclusive of T/4; Section XVI, page 29, of T/4; T/15).

UNRESTRICTED

T/18
2 avril 1947
FRENCH
ORIGINAL : ENGLISH

ORDRE DU JOUR DES HUITIÈME ET NEUVIÈME SÉANCES DE LA PREMIÈRE SESSION DU CONSEIL DE TUTÉLLE, QUI SE TIENDRONT DANS LA SALLE DU CONSEIL ÉCONOMIQUE ET SOCIAL, LAKE SUCCESS, LE 3 AVRIL 1947, à 10 h 15 et 14 h 30 RESPECTIVEMENT

1. Continuation de l'examen du point 7 de l'ordre du jour :

Adoption du règlement intérieur provisoire du Conseil de tutelle, conformément à l'Article 90 de la Charte. (Documents T/1, T/4 et T/4/Corr.1).

Procédure relative aux pétitions (Section XIV, articles 41 à 45 inclusivement, du document T/4; Section XVI, page 30 du document T/4; document T/15).